
Geachte leden van de raad,  
 
Graag uit ik via deze mail mijn ongenoegen over de gang van zaken over de aanleg van een ‘tijdelijk’ 
parkeerterrein ten behoeve van Plaswijckpark aan de Abeelweg in Schiebroek. 
Ook heb ik een aantal vragen.  

Het parkeerterrein is aangelegd op de grond voor basisschool Tuinstad in Schiebroek.  
Dit voorheen groene grasveld werd door de kinderen van de school, de kinderen van BSO 
Norlandia en de buurtkinderen gebruikt om op te spelen en te voetballen.  
Ineens is hier, in het begin van de zomervakantie zonder enige vorm van participatie, een 
parkeerterrein aangelegd.  
Dit betekent dat kinderen een terrein moeten delen met in- en uitrijdende auto’s, hun 
bewegingsvrijheid aanzienlijk wordt verkleind en het groene karakter van de school plaats heeft 
gemaakt voor verharding en auto’s.  
De keuze van deze locatie is voor veel betrokkenen onbegrijpelijk! 
Zowel de school, de bso als de wijkraad Schiebroek zeggen niet betrokken te zijn geweest bij de 
besluitvorming en slechts kort voor aanvang van de werkzaamheden op de hoogte te zijn gebracht. 
Ook de buurt is niet betrokken geweest bij de plannen. Het besluit van wethouder Pascal Lansink-
Bastemeijer valt hier bij velen niet in goede aarde. Terwijl het vakantie was hebben ruim 80 bezorgde 
ouders zich in korte tijd verenigd in een groepsapp. 

 
Mijn vragen aan u:  
 

1. Graag ontvang ik verduidelijking over het participatie- en besluitvormingsproces.  
2. Graag hoor ik waarom de keuze op deze locatie is gevallen en wat de afwegingen daarbij zijn 

geweest. 
3. Plaswijckpark geeft aan parkeren op eigen terrein te onderzoeken. Wat is de deadline voor dit 

onderzoek? De buurt wacht al tijden op een structurele oplossing. Parkeren op het terrein van 
de tennisvereniging zal sowieso nog wel even duren. Maar Plaswijckpark heeft zelf ook een 
mooi grasveld waar ‘tijdelijk’ geparkeerd kan worden. Namelijk het grasveld bij de 
rondvaartboot die via de personeelsingang aan de Looslaanbrug prima te ontsluiten is. Is dit 
alternatief bij u bekend?   

4. Volgens Plaswijckpark wordt de parkeerplaats in week 40 geasfalteerd. Daar is een 
vergunning voor nodig. Wanneer is de gemeente van plan de vergunningsaanvraag in te 
dienen?   

 
Met vriendelijke groet, 
 
Een teleurgestelde buurtbewoner en bezorgde ouder,  

 


